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 為教會守望禱告     

    
林崇智牧師
我們要熱切的祈禱,求神大大施恩復興我們的教會。 賽62:1-7
◆

上帝期望教會有榮耀的見証
直到它的公義如光輝發出,它的救恩像明燈發亮。列國必看見你的公義,眾王必看見你的榮耀；人要給你起一個新名,是耶和華親口指定的。 
你必不再稱為被撇棄的，你的地也必不再稱為荒涼的，你卻要稱為我所喜悅的，你的地也要稱為有丈夫的，因為耶和華喜悅你，你的地也必有丈夫。因為年輕人怎樣娶處女，那建造你的也必怎樣娶你；新郎怎樣因新娘歡樂，你的　神也必怎樣因你歡樂。賽62:1-2, 4-5
◆

持續不斷熱切的守望祈禱





為了錫安的緣故我必不緘默，為了耶路撒冷的緣故我決不靜止…耶路撒冷啊！我在你的城牆上設立了守望的人；他們晝夜都不緘默；提耶和華之名的啊！你們不要靜止。你們也不要讓　神靜止，直至他建立耶路撒冷，等到他使耶路撒冷在地上成為受人讚美的城。   賽62:1, 6-7
藉著各樣的禱告和祈求，隨時在聖靈裡祈禱，並且要在這事上恆久警醒，為眾聖徒祈求。 弗6:18
◆

為教會的祈禱
你們若住在我裡面，我的話也留在你們裡面；無論你們想要甚麼，祈求，就給你們成就。這樣，你們結出很多果子，我父就因此得榮耀，你們也就是我的門徒了。約15:7-8
好使你們無可指摘、純真無邪，在這彎曲乖謬的世代中，作　神沒有瑕疵的兒女；你們要在這世代中發光，好像天上的光體一樣，把生命的道顯揚出來。腓2:15-16
使你們行事為人對得起主,凡事蒙他喜悅;在一切善事上多結果子,更加認識神;依照他榮耀的大能得著一切能力,帶著喜樂的心,凡事忍耐寬容。 西1:10-11
使他們都合而為一，像父你在我裡面，我在你裡面一樣；使他們也在我們裡面，讓世人相信你差了我來。你賜給我的榮耀，我已經賜給了他們，使他們合而為一，像我們合而為一。約17:21-22
因為從頭一天直到如今，你們是同心合意的興旺福音。我深信那在你們心裡動了善工的，必成全這工，直到耶穌基督的日子。腓1:5-6  
你們要聽從那些領導你們的人，也要順服他們；因為他們為你們的靈魂警醒，好像要交帳的人一樣。你們要使他們交帳的時候快快樂樂，不至於歎息；如果他們歎息，對你們就沒有好處了。
來13:17
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Stand  Watch for our Church


    Pastor Lum
We must pray fervently for revival of our church.   
Is.62:1-7
◆
  God expects our church to be full of glory
Till her vindication shines out like the dawn, her salvation like a blazing torch.
The nations will see your vindication, and all kings your glory; you will be called by a new name that the mouth of the Lord will bestow… No longer will they call you Deserted, or name your land Desolate. But you will be called Hephzibah, and your land Beulah; for the Lord will take delight in you, and your land will be married.  As a young man marries a young woman, so will your Builder marry you; as a bridegroom rejoices over his bride, so will your God rejoice over you. Is.62:1-2, 4-5
◆
  Praying fervently without ceasing
For Zion's sake I will not keep silent, for Jerusalem's sake I will not remain quiet, till her righteousness shines out like the dawn, her salvation like a blazing torch. Watchmen on your walls,  they will never be silent day or night.  You who call on the LORD, give yourselves no rest, and give him no rest till he establishes Jerusalem  and makes her the praise of the earth.   Is.62:1, 6-7
And pray in the Spirit on all occasions with all kinds of prayers and requests. With this in mind, be alert and always keep on praying for all the Lord’s people. Eph.6:18
◆
  Prayers for our church
If you remain in me and my words remain in you, ask whatever you wish, and it will be done for you. This is to my Father’s glory, that you bear much fruit, showing yourselves to be my disciples.  Jn.15:7-8
So that you may become blameless and pure, “children of God without fault in a warped and crooked generation.”  Then you will shine among them like stars in the sky  as you hold firmly to the word of life.  Phil.2:15-16
So that you may live a life worthy of the Lord and please him in every way: bearing fruit in every good work, growing in the knowledge of God, 11 being strengthened with all power according to his glorious might so that you may have great endurance and patience.    Col.1:10-11
That all of them may be one, Father, just as you are in me and I am in you. May they also be in us so that the world may believe that you have sent me.  I have given them the glory that you gave me, that they may be one as we are one.   Jn.17:21-22
I always pray with joy because of your partnership in the gospel from the first day until now, being confident of this, that he who began a good work in you will carry it on to completion until the day of Christ Jesus. Phil.1:5-6

Have confidence in your leaders and submit to their authority, because they keep watch over you as those who must give an account. Do this so that their work will be a joy, not a burden, for that would be of no benefit to you. Heb.13:17
